

Special Power of Attorney	توكيل خاص
<p>On this day: Attended before me, the notary public at the Notarization Office,</p> <p>The principal / _____ of _____ Nationality holding CPR / the passport No. In his/her capacity as the owner of the unit No _____ located in Building No. _____ Road No. 5710 Block No. 257 Tala Island , Amwaj Islands registered under the Title Deed No _____ and Tabloid No _____</p> <p>Pursuant to this Power of Attorney, he/she declared that: He/she authorized Mr. /..... Of..... nationality holding the passport No., to act as his/her attorney to attend the General Assembly Meeting of the Marina Owners Association and discuss all the items of the meeting agenda on the first General Assembly Meeting to be held on 15/11/2022 and the second meeting to be held on 23/11/2022 in case of lack of quorum for the first meeting. I issue this power of attorney to the attorney.</p> <p style="text-align: center;">Principal</p>	<p>أنه في يوم : حضر لدي أنا: بمكتب التوثيق الموكل / _____ ، _____ الجنسية ويحمل بطاقة الهوية / جواز سفر رقم _____ بصفته مالك الوحدة رقم _____ الكائنة في مبنى رقم _____ طريق رقم 5710 مجمع رقم 257 جزيرة تالا ، جزر أمواج المسجلة بموجب وثيقة الملكية رقم _____ والمقدمة رقم _____</p> <p>وأقر بموجب هذا التوكيل بأنه : قد وكل السيد / ، الجنسية ويحمل جواز سفر رقم ، وذلك للقيام نيابة عنه في حضور إجتماع الجمعية العمومية لإتحاد ملاك مارينا ومناقشة كافة بنود الإجتماع وله حق التصويت على أي قرار يتم مناقشته وذلك بالإجتماع الأول المنعقد بتاريخ 2022/11/15 والاجتماع الثاني المنعقد بتاريخ 2022/11/23 في حالة عدم اكتمال النصاب القانوني للاجتماع الأول ، وهذا توكيل مني بذلك.</p> <p style="text-align: center;">الموكل</p>